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Pan

Daniel Tobjasz
Radny Rady ttliasta

Odpowiadaj4 na Pana interpelacjg wniesionq podczas XX/l sesji Rady Miasta Wloclawek
w sprawie mo2liwo6ci utuozenia we lVloclawku 

"Centrum Spoft6w Walkf, dziqkujq Panu
za zaintercsowanie powstaniem tego obieKu. Informujg, 2e wladzom miasta znany jest prcblem, kt6ry Pan
poruszyl i deklarujg, 2e bqdziemy czyni6 starania, by obiekt pzeznaczony do szkolenia w zakrcsie sporl6w
i sztuk walki pouctal w najbli2szej przyszlo5ci.


